
Załącznik
do protokołu Nr XII.2020

WÓJT  GMINY z sesji Rady Gminy Szudziałowo
Szudziałowo odbytej w dniu  19  maja 2020 r.

RG.0057.2.2020

I N F O R M A C J A
o działaniach Wójta Gminy podejmowanych  w okresie między sesjami

W okresie od  10 marca 2020 roku do chwili sporządzenia informacji wydane
zostały zarządzenia w sprawach:

1. Określenia sposobu realizacji uchwał z XI  sesji Rady Gminy,
2. Ogłoszenia  naboru  na  stanowisko  Dyrektora  ZGK oraz  drugiego  otwartego

konkursu w tym zakresie.
      Na Dyrektora została wybrana Pani Monika Miklaszewicz, po czym została
zatrudniona na 1/4 etatu na okres do końca czerwca 2020 roku.

3. Przekazania działki gminnej do użytkowania przez sołectwo Ostrów Północny.
4. Ustanowienia  koordynatora  i  powołania  operatorów  obsługi  informatycznej

wyborów Prezydenta RP.
5. Przedstawienia sprawozdania z realizacji  budżetu gminy za 2019 rok. Kopie

sprawozdań w formie elektronicznej Radni otrzymali w miesiącu marcu.
6. Zmiany WPF na 2020 rok w zakresie uprawnień Wójta.
7. Odwołania i cofnięcia upoważnień dotychczasowemu dyrektorowi ZGK oraz

powołania i nadania uprawnień nowemu Dyrektorowi.
8. Zmian w budżecie  gminy  na  2020 rok.  Zmiany  polegały  na  przesunięciach

między  paragrafami  na  wniosek  kierowników  jednostek.   Ponadto
wprowadzono  do  budżetu  środki  przekazane  na   dożywianie  i  pomoc
materialną uczniom.

9. Zmiany  w  składzie  Gminnego  Zespołu  Interdyscyplinarnego  w  związku  ze
zmianami kadrowymi w Posterunku Policji w Krynkach.

Ponadto w omawianym okresie:

1. W związku z ogłoszeniem pandemii, podjąłem decyzję o zmianie organizacji
pracy  urzędu  w  celu  zapewnienia  bezpieczeństwa  przed  zarażeniem
koronawirusem pracowników urzędu oraz interesantów.

2. W  ramach  działań  sztabu  kryzysowego  podjęliśmy  decyzje  o  zakupach
środków dezynfekujących i  środków ochrony osobistej  pracownikom urzędu
i strażakom jednostek OSP. Ustaliliśmy zasady współpracy GOPS z wójtem
oraz z żołnierzami WOT w działaniach pomocowych dla mieszkańców gminy.



3. W ramach swoich kompetencji sprawowałem bieżący nadzór nad pracami przy
przebudowie oczyszczalni ścieków. W trakcie prac remontowych okazało się,
że  we  wcześniejszych  latach   dokonywano  napraw  (przeróbek)  niezgodnie
z zasadami konstrukcyjnymi.

4. W  Urzędzie  Marszałkowskim  podpisałem  umowę  na  zadanie  pn.  Remont
i  wyposażenie  budynku  Klubu  Młodzieżowego  w  centrum  sportowo-
rekreacyjnym  w  Szudziałowie.  Wartość  projektu  –  54.000  zł.,
dofinansowanie – 34.360 zł., wkład własny – 19.640 zł.

5. W związku z planowanym naborem wniosków na gospodarkę wodno-ściekową
spotkałem się  ekspertem od  sieci  wodociągowych  w  celu  przeanalizowania
systemu wodociągów na terenie gminy i przygotowania programu funkcjonalno
użytkowego  na  przebudowę  hydroforni  w  Szudziałowie  i  regulacji  systemu
wodociągów.

6. Z panią skarbnik spotkałem się ze starostą w celu omówienia zmiany zasad
pomocy finansowej na drogę Szudziałowo – Słójka-Borowszczyzna w związku
z odrzuceniem uchwał finansowych przez RIO w Białymstoku.

7. Po  pożarze  komina  w  domu  mieszkalnym  wraz  z  pracownicami  GOPS
spotkałem się z rodziną i ustaliliśmy warunki pomocy.

8. Kilkukrotnie  spotykałem  się  z  dyrektorami  szkół  w  celu  omówienia
i  dostosowania arkuszy organizacyjnych szkół  do racjonalizacji  zatrudnienia
i właściwego przydziału godzin lekcyjnych, a tym samym do uniknięcia wypłat
jednorazowych dodatków uzupełniających w lutym przyszłego roku.

9. W Kozłowym Ługu spotkałem się z dyrektorem PZD w Sokółce, wykonawcą
i  podwykonawcą  przebudowy  drogi  Szudziałowo  –  Słójka  -Borowszczyzna
w  celu  ustalenia  możliwości  ułożenia  asfaltu  na  części  działki  powiatowej
nr 141 nie ujętej w projekcie przebudowy.

10.W związku  z  pojawieniem się  możliwości  dofinansowania  zakupu  nowego
samochodu strażackiego dla jednostki  OSP Zubrzyca Wielka spotykałem się
z druhami z Zubrzycy oraz kierownictwem Komendy PSP w Sokółce.

11.Spotkałem się z przedstawicielem Państwowej Agencji Atomistyki, która chce
zlokalizować  na  terenie  gminy  stację  monitorującą  poziom promieniowania
jonizującego na terenie kraju. 

12.Podpisałem akt notarialny na sprzedaną działkę w Ostrowiu Północnym.
13.Po naniesieniu uwag podpisałem arkusze organizacyjne szkół na rok szkolny

2020/2021.

WÓJT
Tadeusz Tokarewicz


